
 J e g y z ő k ö n y v

Készült: A  Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  Tanácskozótermében  (4060
Balmazújváros,  Kossuth  tér  4-5.)  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Intézményfelügyeleti,
Szociális  és  Közbiztonsági  Bizottság  2016.  szeptember  13-án 15.30 órakor  kezdődő nyilvános
ülésén.

Jelen vannak:           
Bizottság részéről: Szarvas Endre bizottsági elnök

Szabóné Sándor Judit bizottsági tag
Tóth Attila bizottsági tag
Béresné Lőrincz Erzsébet bizottsági tag
Végh István bizottsági tag

Balmazújvárosi Közös
Önkormányzati Hivatal részéről: Dr. Lipták János aljegyző

Szabadi Magdolna titkársági osztályvezető 
Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi osztályvezető
Csiha Gábor hatósági osztályvezető
Kis Marianna titkársági ügyintéző

Továbbá:
Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény részéről: Vezendi Andrásné intézményvezető
Balmazújvárosi Városgazdálkodási Nonprofit Közhasznú Kft. részéről: Gencsi Zoltán ügyvezető
Balmazújvárosi Általános Iskola részéről: Molnárné Kiss Mária intézményvezető

Szarvas Endre bizottsági elnök köszönti az ülésen megjelenteket, majd megállapítja, hogy a
Bizottság 5 fővel határozatképes.

Szarvas Endre bizottsági elnök
A napirenddel  kapcsolatban  annyi  módosításom  lenne,  hogy  a  különfélék  napirendi  pontba
javaslom  megtárgyalni  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Közbiztonsági  és  Bűnmegelőzési
Koncepciójának  elfogadása  tárgyában  készült  előterjesztést.  Továbbá  a  zárt  ülés  napirendje
kiegészül  az  önkormányzati  lakás  sportoló  elhelyezése  céljából  történő  biztosításának
véleményezése tárgyában készült előterjesztéssel. Ki az, aki így elfogadja a napirendet?

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága 5
igen szavazattal elfogadta az alábbi napirendet:

N y i l v á n o s  ü l é s
1. Előterjesztés  az  önkormányzat  2016.  évi  költségvetéséről  szóló  5/2016.  (II.10.)

önkormányzati rendelet módosítása tárgyában
      Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
2. Beszámoló az önkormányzat többségi tulajdonában lévő gazdasági társaságok 2016. évi I.

féléves munkájáról 
      Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
3. Beszámoló  a  polgármester  és  a  bizottságok  saját  és  átruházott  hatáskörben  hozott

döntéseiről
      Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
4. Előterjesztés a Balmazújvárosi Általános Iskola működéséről szóló beszámoló elfogadása

tárgyában 
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      Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
5. Előterjesztés a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2017. évi

fordulójához való csatlakozás tárgyában
      Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
6. Előterjesztés  az  Egyesített  Óvoda  és  Bölcsőde  Intézményben  a  maximális

csoportlétszámtól való eltérés engedélyezése tárgyában
      Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
7. Előterjesztés  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Közbiztonsági  és  Bűnmegelőzési

Koncepciójának elfogadása tárgyában
      Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

Z á r t  ü l é s
1. Előterjesztés  szociális  jelleggel  bérbe  adott  önkormányzati  lakás  lejáró  bérletének

meghosszabbítása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

2. Előterjesztés  önkormányzati  tulajdonú  lakások  ellenőrzéséről  szóló  beszámoló  elfogadása
tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

3. Előterjesztés  önkormányzati  szolgálati  lakás  sportoló  elhelyezése  céljából  történő
biztosításának véleményezése tárgyában

1. napirend: Előterjesztés az önkormányzat 2016. évi költségvetéséről szóló 5/2016. (II.10.)
önkormányzati rendelet módosítása tárgyában

Szarvas Endre bizottsági elnök
Köszöntöm Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi osztályvezető asszonyt.
Kívánja-e kiegészíteni a beszámolót?

Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi osztályvezető
Üdvözlöm  a  bizottság  tagjait.  Az  előző  évekhez  képest  annyiban  más,  hogy  a  jogszabály
kötelezően előírta  eddig,  hogy szeptember 15-ig a költségvetés  első féléves teljesítéséről  szóló
beszámolót  meg  kellett  tárgyalni  és  a  rendeletet  módosítani.  Ezt  a  beszámoló  készítési
kötelezettséget már nem írja elő a jogszabály, hanem azt mondja ki, hogy a költségvetési rendeletet
az  első  negyedév  kivételével  negyedévente  módosítani  kell.  A költségvetés  június  30-i  állapot
szerinti  módosítását  terjesztjük  a  Képviselő-testület  elé.  A  szöveges  indoklásnál  kitértem  a
teljesítés alakulására is. A költségvetés teljesülése június 30-i állapot szerint pozitív. Időarányosnál
valamennyivel több a bevétel-kiadás oldal teljesülése, ez azzal indokolható, hogy vannak olyan
kiadások  és  bevételek,  amik  már  100%-ban  teljesültek  és  nem  időarányosan.  A  rendelet
módosításában  azt  láthatjuk,  hogy  715  millió  forintos  módosulás  van  összességében  fél  évig.
Ennek legfőbb oka a közfoglalkoztatás, ami az eredetiben nem tervezhető, ez 430 millió forintos
összeg,  mind  bevételi  oldalon,  mind  kiadási  oldalon.  Főleg  a  közfoglalkoztatásban
foglalkoztatottak bérét, járulékait fedezi, illetve vannak olyan programok, amikhez dologi kiadást
is  ad.  A módosulás  másik  része,  amikor  májusban  megtárgyaltuk  a  2015.  évi  költségvetés
teljesítéséről  szóló beszámolót,  amikor  megtörtént  a  maradványok  elfogadása.  Most  már  az  is
megjelenik mind a bevételi, mind a kiadási oldalon módosulás formájában. Az állami bevételek
között vannak olyanok, amik eredetileg nem tervezhetőek, de fél évig ebből is több mint 25 millió
forint érkezett. Ezek főleg a bérkompenzációk, még mindig vannak olyan közalkalmazottak, akik a
minimálbér  alakulása  miatt  bérkompenzálásra  szorulnak,  illetve  a  szociális  ágazatban
foglalkoztatottak béremelése továbbra is pótlékok formájában történik, amit a teljesítés alapján 100
%-ban  kapunk  meg  és  ez  megjelenik  a  bevételi  és  a  kiadási  oldalon  is.  Ezek  a  tényezők
befolyásolják  a  rendeletmódosítást.  Az eredetileg  tervezett  saját  bevételeink  közül  a  helyi  adó

2



bevételei  módosítása  még  nem  indokolt,  de  a  beszámolóban  többször  is  utalok  rá,  hogy
megalapozottnak látszik a tervezés, mert a teljesülés ezt mutatja. Most történik a második félévi
adófizetés, de az első félévi teljesítés megalapozottnak tűnik. A költségvetésünk egyensúlya fél év
során biztosított hiány nem mutatkozik. Az adatszolgáltatást már forintosan kell teljesíteni. 2016.
január elsejétől minden nemű pénzforgalmi adatszolgáltatást, amiből minden tárgykövető hó 20-ig
pénzforgalmi jelentést  kell  készíteni  az addigi teljesülésekről.  Önkormányzatnak a július 20-án
leadott pénzforgalmi jelentése egyben a féléves beszámolónk is a Magyar Államkincstár felé, amit
meghatározott  adattartalommal  kell  elkészíteni.  Van  egy  adatlap  az  adóerő  képességünkre
vonatkozóan, ami egyrészt pozitív, másrészről pedig sajnálatos, mert ez az adat azt mutatja, hogy a
mi adó erőképességünk 15.777 Ft lakosonként és ezt központilag 32.000 Ft-ban állapították meg.
Akinek annyi nincs, azok kiegészítő támogatásban részesülnek. Abban az értelemben pozitív, hogy
kiegészítő támogatásban részesülünk, de jobb lenne, ha ez a szám magasabb lenne, akkor viszont
nagyobb lenne az iparűzési adóbevételünk. Sajnos ebben a számban nagy elmozdulás évek óta
nincs. A július 20-ig leadott adatok jövő év július 20-ig élnek, bármikor ezt az adó erőképességet
vizsgálják, ehhez mérten állapítanak meg támogatásokat.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Ki az, aki elfogadja a rendelet-tervezetet?

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 5 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

69/2016. (IX. 13.) sz. ISZKB határozat:

Önkormányzat 2016. évi költségvetéséről szóló 5/2016. (II.10.) önkormányzati
rendelet módosítása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága
az  önkormányzat  2016.  évi  költségvetéséről  szóló  5/2016.  (II.10.)  önkormányzati  rendelet
módosítása tárgyában készült előterjesztés rendelet-tervezetét elfogadásra javasolja a Képviselő-
testületnek. 

2. napirend: Beszámoló az önkormányzat többségi tulajdonában lévő gazdasági társaságok
2016. évi I. féléves munkájáról  

Szarvas Endre bizottsági elnök
Ami minket érint a Balmazújvárosi Városi Egészségügyi Szolgálat Nonprofit Kft.. Dr. Kiss Tamás
ügyvezető igazgató úr más elfoglaltsága miatt nem tud részt venni a bizottsági ülésen. Ki az, aki
elfogadja a beszámolót?

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 5 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

70/2016. (IX. 13.) sz. ISZKB határozat:

Beszámoló az önkormányzat többségi tulajdonában lévő gazdasági társaságok
2016. évi I. féléves munkájáról

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága
az önkormányzat többségi tulajdonában lévő gazdasági társaságok 2016. évi I. féléves munkájáról
szóló beszámolót elfogadásra javasolja Képviselő-testületnek.
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3. napirend:  Beszámoló a polgármester és a bizottságok saját és átruházott  hatáskörben
hozott döntéseiről

Szarvas Endre bizottsági elnök
Mindenki átolvasta az előző évi munkánkat. Az ülések nagy részén mindenki itt van.  Ki az, aki
elfogadja a beszámolót?

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 5 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

71/2016. (IX. 13.) sz. ISZKB határozat:

Beszámoló a polgármester és a bizottságok saját és átruházott hatáskörben hozott
döntéseiről

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága
a polgármester és a bizottságok saját és átruházott hatáskörben hozott döntéseiről szóló beszámolót
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

4. napirend: Előterjesztés a Balmazújvárosi Általános Iskola működéséről szóló beszámoló
elfogadása tárgyában 

Szarvas Endre bizottsági elnök
Köszöntöm Molnárné Kiss Mária intézményvezető asszonyt. Van-e kiegészítés?

Molnárné Kiss Mária intézményvezető
Köszönöm szépen.  Mindent,  ami  érinti  az  intézményt  vagy a várost,  azt  leírtam.  Ami nincs a
beszámolóban és a jövőt érintve fontos a városnak, hogy egyre idősebb a pedagógus generációnk,
egyre  többen  mennek  el  nyugdíjba.  Hosszabb  távon  ez  biztos  problémát  fog  okozni.  Úgy
gondolom,  hogy ha  fiatalokat  szeretnénk  Balmazújvárosra  hozni,  akkor  szolgálati  lakást  vagy
szolgálati férőhelyet kellene biztosítani. Az a fiatal, aki ide jött dolgozni, kevésbé fog elmenni, de
fenn áll az a veszély, hogy az ide hozott fiatal jobb lehetőséget kap, akkor pedig el fog. Van egy
kollégánk, aki a várostól kapott egy szolgálati lakást 5 évre, aki fiatal és férfi, azért emelném ki,
hogy férfi, hiszen nagyon kevés a férfi pedagógus. Az eltelt időszakban azonban intézményen belül
15  %  körül  mozgunk  férfi  alkalmazottakkal.  Ezelőtt  2-3  %  volt  intézményi  szinten  és  úgy
gondolom, hogy gyereknevelés szempontjából ne csak női mintát lásson a gyermek, hanem férfi
mintát  is.  Mindenféleképpen  fontos  lenne  a  jövőt  illetően,  hogy a  város  erre  is  odafigyeljen.
Debrecen város olyan mértékben megindult a nyugdíjazás irányába, hogy a környéken 20-30 éve
kint  dolgozó  pedagógusok  bementek  Debrecenbe.  Jövő  évben  a  Balmazújvárosi  Általános
Iskolából 9-12 nyugdíjas kollégánk lesz. Meg kell ragadni az alkalmat és meg kellene oldani, hogy
a fiatal itt telepedjen le. Munkánkkal kapcsolatban mindent leírtam, amit fontosnak tartottam, de
további kérdésekre is szívesen válaszolok.

Szarvas Endre bizottsági elnök
A Kalmár Zoltán Általános Iskola gyakorló kertje hol van?

Molnárné Kiss Mária intézményvezető
Nincs. De, ha a szemben lévő ház rendelkezésre állna, akkor lehetne egy raktárt kialakítani, illetve
egy gyakorló kertet, mert nincs raktára a Kalmár Zoltán Tagintézménynek, a másik kettőnek van. A
másik két épületnél úgy van a gyakorló kert megoldva, hogy a Bocskai Tagintézménynél az udvar
egy  részét  alakítottuk  vissza  gyakorló  kertté,  a  székhely  intézménynek  a  Klebelsberg
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Intézményfenntartó  Központ  udvarán alakítottunk ki gyakorló kertet.  Oda a gyerekek eljárnak,
mivel  nem  távolság  számukra.  Máshol  nem  látom  a  Kalmár  Zoltán  Tagintézményben
kialakíthatónak, de velünk szemben vannak üres telkek. Fontos a gyerekeket gyakorlatra nevelni,
hogy meg tudjon különböztetni egy gyomnövényt és egy zöldségfélét. Nem baj, ha önállóan is tud
tevékenykedni. Azért is jó, hogy végeznek egy kis fizikai munkát, mert ha szakmunkát szeretne
valaki  választani,  ne  legyen  lenézendő,  mert  aki  egy jó  kőműves  szeretne  lenni,  sajnos  azt  a
többiek lenézik és megkérdezik tőle, hogy miért nem akarsz érettségizni vagy diplomázni.

Szarvas Endre bizottsági elnök
A beszámolóban azt olvasom, hogy a Balmazújvárosi Tankerületben jó volt a munka és ez egy üde
színfolt a többi tankerület között.

Molnárné Kiss Mária intézményvezető
Ez így van. Tudtunk tankerületi  igazgató úrral együtt  működni.  Ő mindig a megoldást kereste,
hogy hogyan lehet valamit megoldani. Nagyon jól összedolgozott a négy település vezető társasága
és tantestülete. Csak jókat tudunk mondani a régi rendszerünkről. Sokat kaptunk amellett,  hogy
voltak negatívumok is. 

Szarvas Endre bizottsági elnök
A  Klebelsberg  Intézményfenntartó  Központtal  kapcsolatban  2017.  január  elsejétől  lesznek
változások, azzal kapcsolatban tudunk-e valamit?

Molnárné Kiss Mária intézményvezető
A Hajdúböszörményi Tankerület kezd felállni.  2017. január elsejétől lép életbe az, hogy a négy
tankerület,  vagyis  Hajdúböszörmény,  Hajdúnánás,  Hajdúhadház  és  Balmazújváros  lesz  egy
tankerület. Jelenleg Tóth Lajos Árpád ezeknek a kis tankerületeknek a megbízott vezetője. Az a
folyamat indult el és jár a vége felé, hogy 27 leendő tankerületi dolgozót megtalálják és minden
pozícióra meglegyen a megfelelő szakember. Következő időszakban a tankerületek egységes séma
szerint  fognak  működni,  ez  azt  jelenti,  hogy  van  a  tankerületi  igazgató,  minden  tankerületi
igazgató mellett lesz egy oktatásügyért felelős és egy gazdasági ügyért felelős vezető és azokhoz
fognak tartozni a megfelelő alépítmények, ami Hajdúböszörményben 27 emberből fog állni. Van
egy műszaki szakember, aki 1-2 hete dolgozik és az a feladata november végéig, hogy minden
intézménynek tájékozódjon a jelenlegi állapotokról, hogy mit kell változtatni, javítani és milyen
beruházások szükségesek. Balmazújváros és Tiszacsege a saját  önkormányzatunkkal  jól  tudunk
együtt  dolgozni.  Újszentmargita  és  Hortobágy  működtetés  szempontjából  azt  mondták,  hogy
jobban együtt tudtak működni, mint a saját önkormányzatukkal. Nekem két kérdésem lenne, hogy
mi lesz az étkeztetéssel? Mi lesz a kisegítő személyzetünkkel, a takarítókkal és az udvarosokkal?
Annyi  tájékoztatást  kaptunk, hogy december  végéig tudni fogjuk a kérdésekre a válaszokat  és
2017. január elsejével pedig feláll az új rendszer és a működtetés is.

Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi osztályvezető
Ha létrejön az új  rendszer,  nem tudom, hogy honnan teremti  elő az üzemeltetés  költségét.  Az
általános iskola működtetésére 40 millió forintot terveztünk és felhasználásra is került az elmúlt 3
évben, mert 2013. január elsejétől történt az átalakulás. A tavalyi évben és az idén is 11 millió 240
ezer  forintot  kaptunk  központi  forrásból,  a  különbözetet  az  önkormányzat  teljesítette  saját
bevételei  terhére  adta  hozzá.  Miután  a  korábbi  fenntartás  megszűnt,  nem  hoztunk  létre  új
szervezetet  és a 20 dolgozó a Kft-hez került  további foglalkoztatásra.  A 40 millió  forinton túl
közvetetten a bérükhöz adunk a Kft. támogatásán belül. Még nem találkoztam olyan jogszabállyal,
ahol  megjelenik,  hogy  az  önkormányzatoknak  kell  e  valamilyen  forrásból  biztosítani.  A jelen
jogszabályok  alapján  kötelező  önkormányzati  feladat,  a  gyermekek  étkezésének  biztosítása.
Azokban a konyhákban tudjuk biztosítani, amik beleépültek azokba az intézményekbe, mert nem
egy különálló egységek. Az utóbbi időben pozitív változás is történt, mert jelentős összeget adtunk
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hozzá, az már nincs, mert a kiadásunkból lettek levonva a térítési díj bevételek és a különbözetet
állami normatívában megkapjuk. 

Molnárné Kiss Mária intézményvezető
Az ígért tájékoztatás október végével várható. Amit még megemlítettek, plusz 95 milliárd forintot
a működtetéshez.

Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi osztályvezető
Jelenlegi rendszer szerint azok az önkormányzatok, akiknek nem volt kötelező vállalni, mert kis
települések, azok is hozzájárultak, mert hiába nem tudja vállalni egy az egyben a működtetést, az
önkormányzat  mutatói  alapján,  megállapítottak  részükre  egy  fizetendő  összeget,  amit  havi
rendszerességgel az állami támogatásából levontak azoktól a településektől. A KLIK megalakulása
óta az intézmények működtetésében valamennyi önkormányzat valamilyen mértékben részt vett. 

Szarvas Endre bizottsági elnök
Köszönjük szépen intézményvezető asszonynak a beszámolót. Ki az, aki elfogadja a beszámolót?

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 5 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

72/2016. (IX. 13.) sz. ISZKB határozat:

A Balmazújvárosi Általános Iskola működéséről szóló beszámoló elfogadása
tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága
a  Balmazújvárosi  Általános  Iskola  működéséről  szóló  beszámoló  elfogadása  tárgyában  készült
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

5. napirend:  Előterjesztés  a  Bursa  Hungarica  Felsőoktatási  Önkormányzati
Ösztöndíjrendszer 2017. évi fordulójához való csatlakozás tárgyában

Szarvas Endre bizottsági elnök
2000/2001-es tanév óta vagyunk az ösztöndíjrendszerben. Az önkormányzat mindig hozzáteszi a
megfelelő pénzösszeget. Először 2 millió 400 ezer forintot, most pedig 3 millió forintot tesz az
önkormányzat hozzá. A tavalyi évben 62 fő kérte és mind a 62 fő megkapta.

Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi osztályvezető
Tapasztalataim alapján ez a forrás elegendő. 

Szarvas Endre bizottsági elnök
Ki az, aki elfogadja a határozati javaslatot?

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 5 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:
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73/2016. (IX. 13.) sz. ISZKB határozat:

A Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2017. évi
fordulójához való csatlakozás tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága
a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati  Ösztöndíjrendszer 2017. évi fordulójához való
csatlakozás tárgyában készült előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-
testületnek.

6. napirend:  Előterjesztés  az  Egyesített  Óvoda  és  Bölcsőde  Intézményben  a  maximális
csoportlétszámtól való eltérés engedélyezése tárgyában

Szarvas Endre bizottsági elnök
Köszöntöm Vezendi Andrásné intézményvezető asszonyt. Csoportonként 1, illetve 2 fővel bővült a
csoportlétszám. Van-e kiegészítése intézményvezető asszonynak?

Vezendi Andrásné intézményvezető
Nincs. Minden lényeges eleme benne van az előterjesztésben, amit tudni kell a létszám túllépés
engedélyéhez.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Köszönöm szépen. Ki az, aki elfogadja a határozati javaslatot?

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 5 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

74/2016. (IX. 13.) sz. ISZKB határozat:

Az Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézményben a maximális csoportlétszámtól való
eltérés engedélyezése tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága
az  Egyesített  Óvoda  és  Bölcsőde  Intézményben  a  maximális  csoportlétszámtól  való  eltérés
engedélyezése  tárgyában  készült  előterjesztés  határozati  javaslatát  elfogadásra  javasolja  a
Képviselő-testületnek.

7. napirend:  Előterjesztés  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Közbiztonsági  és
Bűnmegelőzési Koncepciójának elfogadása tárgyában

Szarvas Endre bizottsági elnök
A kormány 2016 áprilisában  elfogadta  a  Nemzeti  Bűnmegelőzési  Stratégia  2016-2017.  évekre
szóló bűnmegelőzési tervét. Ennek megfelelően minden önkormányzatnak át kellett dolgoznia a
saját  közbiztonsági  és  bűnmegelőzési  stratégiáját.  Van-e  vélemény?  Ki  az,  aki  elfogadja  a
határozati javaslatot?

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 5 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:
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75/2016. (IX. 13.) sz. ISZKB határozat:

 Balmazújváros Város Önkormányzat Közbiztonsági és Bűnmegelőzési
Koncepciójának elfogadása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága
Balmazújváros Város Önkormányzat Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Koncepciójának elfogadása
tárgyában készült előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Szarvas Endre bizottsági elnök
A bizottság ülésének nyilvános része véget ért, zárt ülésen folytatjuk tevékenységünket.

K.m.f.

Szarvas Endre
bizottsági elnök

Szabóné Sándor Judit
bizottsági tag

Kovács Orsolya
jegyzőkönyvvezető
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